
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 16. juli 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål AJ
Med henvisning til bl.a. artikler og leder i Fyens Stiftstidende d. 16. juli 2013,
omhandlende produktion, forbrugeroplysning og markedsføring af æg i Dan-
mark, bedes fødevareministeren redegøre for, om ministeren og dermed re-
geringen på kort eller længere sigt vil lukke for produktion af buræg i Dan-
mark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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